
Zápis z jednání Výkonného výboru Městského sdružení 
hasičů hl. m. Prahy konaného dne 22. 2. 2022 

 

Přítomní: M. Wagner, M. Hartmanová, J. Jašek, F. Jordák, L. Biskup, M. Blaha, V. Jánská, J, 
Orgoník, V. Svoboda, O. Vojta, K. Barcuch (KRR), F. Vanc (AZH), V. Šimek (Horní Měcholupy, 
body 1 a 2) 

Omluveni: J. Zloch, M. Oplt, K. Polák 

Jednání zahájil a vedl starosta MSH Praha M. Wagner. Přivítal všechny přítomné a omluvil 
nepřítomné členy VV MSH. Navrhnul předřazení bodů z důvodu hosta při projednávání. 

1) Stížnost M. Pittnera 

M. Wagner 

- Záležitost má pokračování, seznámil přítomné s dosavadním průběhem 
- Nenavrácení majetku SDH Cholupice, v současné době není M. Pittner žádného SDH 

V. Šimek 

- M. Pittner je u nás členem JSDH, vstup do SDH jsme zatím neřešili 
 

- Diskuse: V. Svoboda, M. Blaha, M. Wagner, V. Jánská, J. Jašek 
 
 Závěr: Rozhodnutí přijetí M. Pittnera náleží příslušnému SDH s tím, že bude 

přijat po vyrovnání závazků v předchozím SDH 
 

2) Seminář vedoucích ORR 

V. Šimek 

- Účast za MSH, řešena mmj. účast sborů při tornádu a při sbírce na 2 zemřelé hasiče 
 
 Úkol pro F. Jordáka: Oslovit sbory, zda se do pomoci zapojily 

 
3) Kontrola plnění úkolů 

K. Polák, M. Oplt 
 Zapisování akcí do kalendáře MSH – průběžný úkol – trvá 
 Úprava webových stránek – trvá 

J. Jašek 
 Instalace el. zásuvek v kanceláři MSH – trvá, realizace v příštím týdnu 

O. Vojta 
 Vyjednání výjimky s ÚORM – v průběhu plnění MORM změnila termín závodu 

Všichni: 
 Upozornění na údržbu majetku MSH ve sborech – trvá 

 



4) Informace z odborných rad 

Prevence a OO – J. Jašek 

- Informace k POODM 
- Proběhne jarní seminář OO 
- Vyhlášení POODM proběhne 12.5., hledáme vhodné prostory 
- J. Orgoník: dotaz na poskytnutí části smlouvy mezi MSH a HZS HMP, J. Jašek se 

připojuje s prosbou 
- M. Hartmanová odpověděla 

Mládež – M. Hartmanová 

- Informace k soutěži v uzlování 26.2., méně přihlášených sborů, soutěžit bude smět 
více jednotlivců, epidemická opatření 

- Informace ke grantům MHMP 
- Stánek SH ČMS v Litoměřicích, budeme zajišťovat my 
- J. Orgoník: Informace ke kontrole táborů z ŽO 
- J. Orgoník: Informace k pojištění od ČRDM 

Represe – zastoupil M. Wagner 

- Připravují se nová školení 

KRR – K. Barcuch 

- Připravujeme termín kontroly 

AZH – F. Vanc 

- Přednesl zprávu AZH, 19 členů, z toho dva noví (M. Kučera, SDH Suchdol a V. Koutek 
SDH Stodůlky) 

- Zvažuje se uskutečnění exkurze, 15.10. proběhne setkání AZH 
 
 Úkol pro M. Wagnera: zařídit výrobu nového razítka 
 VV schvaluje nákupy pro AZH: 2x 1000,- dárkový koš, 500,- květiny 

 
- F. Vanc: Dotaz na tvorbu nových desek 
- J. Jašek: Je možné to vyřešit poptávkou přes tiskárnu (100ks) 

VV SH ČMS – J. Orgoník 

- Přednesl informace o posledních jednáních: 
Zrušený reprezentační ples SH ČMS 
Pochvala za organizaci Memoriálu Marty Habadové 
Schvalování smluv s Elektrowin a Sabe 
Od 1.1. v platnosti využívání státního znaku 
Od 1.1.2023 povinnost SDH mít datové schránky 
Téma navýšení odvodů z členských příspěvků na ústředí 
Volba ocenění Záslužného řádu 



Novela statutu rozhodčích 
Ředitel kanceláře SH ČMS podal výpověď 
Tvorba koncepcí jednotlivých úseků 
Informace k situaci na OSH Trutnov 
Proběhne MČR v běhu na 60 metrů, 25.9. Benešov 
 Praze připadá 5 míst v každé kategorii, je nutné vyřešit postupový klíč 

- Diskuse: M. Hartmanová, J. Orgoník, V. Jánská, V. Svoboda, O. Vojta 
- K. Barcuch: dotaz na založení pracovní skupiny ke Stanovám 
- J. Orgoník odpověděl 

 
5) Informace k inventarizacím 

M. Hartmanová 

- Podala informaci ke stavu jednotlivých inventarizací 

O. Vojta 

- Dotaz na průběh inventarizace překážek ve sborech 
 

6) Informace k likvidacím SDH Pitkovice a SDH Nusle 

M. Wagner 

- Podal informaci 
 

7) Valné hromady 
- SDH Braník – za VV O. Vojta – online, ok 
- SDH Ďáblice – online, ok 
- SDH Březiněves – za VV M. Oplt - ? 
- SDH Cholupice – proběhnou online 
- SDH Kbely – za VV M. Blaha - ok 
- SDH Klánovice – za VV O. Vojta – ok 
- SDH Kunratice – za VV J. Jašek – volba velitele SDH 
- SDH Radotín – za VV M. Hartmanová – ok 
- SDH Suchdol – za VV M. Hartmanová – volba starostky SDH - Š. Frátriková, volba 

revizora 
- SDH Újezd n. L. – za VV K. Polák - ? 
- SDH Bohnice – za VV M. Blaha – ok 
- SDH Žižkov – za VV J. Jašek - ok 

 
8) 5. 4. Shromáždění představitelů SDH 

M. Wagner 

- Příprava materiálů 
- Připravit pozvánku, zamluvit zasedačku 

 



9) Ocenění 

F. Jordák 

- SDH Horní Měcholupy – 2x ČU 
 

10) Různé 

M. Wagner 

- 15. 3. proběhne školení pro přístup do Centrální evidence 
 Úkol: poslat mail do SDH 

- Objednávka knih 
 VV schvaluje příspěvek 105,- na jednu knihu pro zájemce, tzn. platba za první knihu 

500,-, za každý další kus 605,- 
- Zápichy k výročí Plamene 
- Objednávka sošek sv. Floriána 

 VV schvaluje nákup 4 ks sošek sv. Floriána 
- Otevřel zveřejňování zápisů na webu, s OV proběhne doplňování 

J. Orgoník 

- Pozvánka na ples SDH Zličín 19.3. 

V. Jánská 

- Oceňuje úpravu hlášeních o činnosti 

V. Svoboda 

- Dotaz na udělování ocenění pro již odejité členy SDH 
 Odpověděl M. Wagner, nelze 

- Upozornění na špatnou domluvu s Horskou chatou 
- Informace o konfliktu u hasičárny v Cholupicích, řešeno s PČR 

J. Jašek 

- Dotaz na granty či prostředky na POODM 
 M. Hartmanová odpověděla 

- Prosí o loga pražských SDH 
 M. Wagner: již řešil K. Polák 

V. Jánská 

- Dotaz na situaci ohledně domu v Ohradní 
 Odpověděl M. Wagner, řeší se i nové prostory pro potřeby MSH 

 

Zapsal: O. Vojta 

Ověřili: M. Blaha, J. Jašek 

 


